

HELI + ALPS

HELICOPTER & LIFESTYLE MAGAZINE



ANNIVERSARY
HELI ALPS 10 YEARS

DESTINATION
CRANS MONTANA
VERBIER

LUXURY HOTEL
Marrakech
MANDARIN ORIENTAL
DESIGN
DEVIALET - PHANTOM

CULTURE & EVENTS
La Fondation Pierre Arnaud
REALISM, A SYMPHONY
OF OPPOSITES

Alaska USA / Verbier SUI / Chamonix FRA
FREE RIDE WORLD TOUR

PHOTOGRAPHY
SWISS PEAKS
by Nico Schaefer



Bayrou cottages

FERDINAND BAYROU, A COMPAGNON DU DEVOIR CARPENTER FOUNDED THE COMPANY IN 1890. TODAY, ANNE BAYROU AND WILLIAM LEBIGOT ARE HEADING THIS FAMILY ADVENTURE AND CONTINUING THE TRADITION.

LES ROIS MAGES CRANS-MONTANA

Mr. and Mrs. Revaz have entrusted the design and construction of three superb and prestigious chalets in Crans-Montana to the Swiss Chalets Bayrou SA firm and the architectural firm of CCHE Architecture and Design SA.

The Melchior Chalet, the Gaspart and Baltazar chalets are set in a bucolic environment with contemporary mountain design, indoor parking, ski room, cellar, laundry and spa. Entirely comprised of local French Alps larch, each apartment feels like a true mountain cabin. Two model apartments were designed by Mr. and Mrs. Revaz to showcase the chalet lifestyle. Interior design by Bayrou Chalets and interior decoration by Angélique Buisson. The combination of contemporary and traditional design is very harmonious, creating a luxurious mountain retreat.

LES ROIS MAGES CRANS-MONTANA

Crée sur mesure par les Chalets Bayrou suisse SA et le cabinet d'architectes CCHe Architecture et design SA, Mr et Mme Revaz nous ont confié la réalisation de ces trois superbes chalets prestigieux à Crans-Montana.

Le Chalet Melchior, le chalet Gaspart et le chalet Baltazar. Cadre bucolique, design contemporain et montagnard, places de parc intérieures, local à ski, cave, buanderie et SPA... entièrement en mélèze de pays des Alpes Françaises, chaque appartement donne la sensation d'être dans un chalet de montagne... Deux appartements témoins ont été réalisés par Mr et Mme Revaz afin de vraiment montrer l'univers du chalet et de vivre l'expérience d'un chalet... L'architecture d'intérieur est réalisée par les Chalets Bayrou et la décoration par Angélique Buisson. L'alliance du design contemporain et traditionnel est très harmonieux...



Décoration :
angélique-buisson.fr

Vente appartement:
P.A Revaz
+41 79 21 37 912
roismages.fr

The manufacturer of French luxury chalets in Switzerland has been exporting its expertise since 2011. Based in Lutry, the company is working with suppliers and local partners but these are Bayrou's Companions, installed in Switzerland to ensure continuity of expertise.

For four generations, the line of carpenters and woodworkers have been Companions of Bayrou in shaping the woodwork.

Framing bridges, structures in hotels and chalets... Biases of the past-demand for perfectionism-enrich those of today and tomorrow: and continue to be a benchmark through unique chalets. An impressive wood material, larch, adds its very personal concept of excellence to Bayrou chalets. This high technical and aesthetic quality wood is robust and rot proof, thus imparting excellence to woodwork and carpentry. Predominantly found in Hautes-Alpes in France, larch wood is rare in Switzerland, making these Swiss constructions very unique. Intended purpose of Bayrou chalets: to create rare and customised living spaces to match the reputation of each client, develop renewable energy and enlist the collaboration of exceptional partners.

Carpenters, roofers, designers, architects, interior designers, all are responsible and accountable for Bayrou quality. Here, it is the people who make the difference. Value is added due to the involvement of each professional who is carefully chosen to work in Bayrou cottages! The bet has paid off, SA Chalets Bayrou already has several beautiful chalet buildings to his credit in Villars sur Ollon, Crans Montana and beautiful renovations in Grimentz and Lake Léman...

Lebigot sont à la tête de cette aventure familiale et perpétuent la tradition. Le constructeur français de chalets de luxe exporte depuis 2011 son savoir faire en suisse. Installée à Lutry, la société travaille avec des fournisseurs et des partenaires locaux mais ce sont les Compagnons Bayrou installés en Suisse qui assurent la continuité du savoir faire. Depuis quatre générations, la lignée de Compagnons charpentiers et menuisiers Bayrou façonne la montagne en travaillant le bois.

De charpentes en ponts, de refuges en hôtels et en chalets... Les partis pris du passé exigence-perfectionnisme-enrichissent ceux d'aujourd'hui et de demain: demeurer une valeur de référence à travers des chalets uniques. À la noblesse du matériau bois, les chalets Bayrou ajoutent leur notion très personnelle de l'excellence à savoir, privilégier le mélèze. Ce bois de haute qualité technique et esthétique est le bois de menuiserie et charpente par excellence. Il est robuste et imputrescible. En provenance majoritairement de Hautes-Alpes en France, le mélèze se fait rare en Suisse, ce qui rend ces constructions suisses uniques en leur genre... La vocation des chalets Bayrou: créer des lieux de vie rares et sur mesure, à l'image de chaque personnalité, développer les énergies renouvelables, s'adjointre la collaboration de partenaires d'exception.

Charpentiers, menuisiers, couvreurs, dessinateurs, architectes, décorateurs, tous sont responsables et garants de la qualité Bayrou. Ici, ce sont les hommes qui font la différence, la valeur ajoutée et l'implication de chaque professionnel choisi pour travailler aux chalets Bayrou! Le pari est réussi, la SA Chalets Bayrou a déjà plusieurs magnifiques constructions de chalets à son actif à Villars sur Ollon, Crans Montana et de belles rénovations à Grimentz et au bord du lac Léman...

Chalets
Bayrou
SUISSE SA

Chalets Bayrou Suisse SA
Le Bourg 5 - 1095 Lutry
T +41 21 711 43 66
info@chalets-bayrou.ch
chalets-bayrou.ch

Ferdinand Bayrou, charpentier Compagnon du Devoir fonda l'entreprise en 1890. Aujourd'hui, Anne Bayrou et Guillaume

